
PROTOKÓŁ  Nr XXXV/2021 

z sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią z dnia 27 maja 2021 r. 

przeprowadzonej w  zdalnym trybie obradowania 

w godz. 10.00 do 14.33 

 

Obradom  przewodniczył :  Paweł Wiśniewski 

     Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią 

 

Protokołowała:    Marta Waszkiewicz 

   

Otwarcia obrad XXXV Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią dokonał Przewodniczący  Rady 

Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski, który przywitał radnych, władze miasta , dyrektorów 

wydziałów i jednostek organizacyjnych, radiosłuchaczy oraz wszystkie osoby, które obserwowały 

obrady sesji za pośrednictwem mediów. Poinformował, iż obrady są rejestrowane za pomocą urządzeń 

audiowizualnych w postaci nagrania obrazu i dźwięku.  

W chwili otwarcia sesji obecnych było 20 radnych, czyli wymagane quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał i wniosków.  Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

W nawiązaniu do otrzymanego przez radnych porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski zwrócił się z pytaniem czy są uwagi do przesłanego porządku 

obrad. Nie zgłoszono żadnych uwag.  

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski poddał pod głosowanie 

porządek obrad XXXV Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią.   

„Za” przyjęciem porządku obrad głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie 

było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

 

Porządek obrad XXXV Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią wyglądał następująco: 

 

1. Otwarcie obrad 

a) stwierdzenie kworum 

b) zatwierdzenie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu z XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią  

3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania uchwał Rady 

Miejskiej w Nakle nad Notecią  

4. Raport o stanie Gminy Nakło nad Notecią: 

a) Przedstawienie raportu o stanie Gminy Nakło nad Notecią za 2020 rok 

b) Debata nad przedstawionym raportem o stanie Gminy Nakło nad Notecią za 2020 rok 

c) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Nakło nad Notecią wotum 

zaufania 

5. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy Nakło nad Notecią za 2020 rok: 

a) Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy Nakło nad Notecią za 2020 

rok 



b) Przedstawienie sprawozdania finansowego za 2020 rok 

c) Przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego Miasta i Gminy Nakło nad Notecią 

według stanu na dzień 31 grudnia 2020 roku  

d) Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy w sprawie wyrażenia 

opinii  

o przedłożonym przez Burmistrza sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Nakło nad Notecią 

za 2020 rok wraz z informacją o stanie mienia Gminy  

e) Przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią o wykonaniu 

budżetu Miasta i Gminy Nakło nad Notecią za 2020 rok 

f) Dyskusja  

6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2020 rok 

wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu oraz udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Nakło nad Notecią z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok: 

a) Przedstawienie stanowiska Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią w sprawie 

wniosku 

o udzielenie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią za 2020 rok  

b) Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy w sprawie opinii o 

wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią w sprawie absolutorium dla 

Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią z wykonania budżetu za 2020 r. 

c) Dyskusja  

d) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2020 rok wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu  

e) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Nakło nad 

Notecią  

z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok    

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nakło nad 

Notecią  

b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nakło nad Notecią na rok 2021 

c) przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Nakło nad Notecią 2020 – 2030 

d) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

położonego w rejonie ul. Lema i ul. Baczyńskiego w Nakle nad Notecią 

e) regulaminu cmentarzy komunalnych Gminy Nakło nad Notecią 

f) ustalenia opłat za korzystanie z cmentarzy komunalnych w Gminie Nakło nad Notecią 

g) wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze 

h) zmieniająca  uchwałę Nr XXXIV/720/2021 Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią z dnia 29 kwietnia 

2021 r. w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Miasta i Gminy Nakło nad Notecią 

i) przekazania składników majątkowych w drodze aportu do MDR Nakło nad Notecią Spółka 

z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Warszawie 

j) nadania nazwy ulicy w Ślesinie 

k) zaliczenia drogi w Polichnie do kategorii dróg gminnych 

l) ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 



m) zmiany uchwały nr XVIII/311/2016 z dnia 28 stycznia 2016 roku w sprawie ustalenia strefy 

płatnego parkowania na terenie miasta Nakło nad Notecią oraz wysokości opłat za parkowanie 

i sposobu ich pobierania 

n) regulaminu korzystania z toalety publicznej usytuowanej w Nakle nad Notecią w Parku 700 – 

lecia 

o) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu 

w trybie bezprzetargowym 

p) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy 

dzierżawy w trybie bezprzetargowym 

q) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy 

dzierżawy w trybie bezprzetargowym 

r) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy 

dzierżawy w trybie bezprzetargowym 

s) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy 

dzierżawy w trybie bezprzetargowym 

t) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy 

dzierżawy w trybie bezprzetargowym 

u) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy 

dzierżawy w trybie bezprzetargowym 

v) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy 

dzierżawy w trybie bezprzetargowym 

w) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy 

dzierżawy w trybie bezprzetargowym 

x) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy 

dzierżawy w trybie bezprzetargowym 

8. Informacja o podjętych działaniach oraz możliwościach ograniczenia niskiej emisji 

9. Sprawy bieżące Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią, w tym informacje o złożonych w okresie 

międzysesyjnym interpelacjach i zapytaniach   

10. Wolne głosy, wnioski, pytania i informacje 

11. Zakończenie obrad  

 

Ad.2  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski poinformował, iż protokół  

z XXXIV sesji (29 kwietnia 2021 roku) został sporządzony, przesłany radnym w wersji elektronicznej 

oraz  wyłożony w Biurze Rady Miejskiej. Nikt nie wniósł żadnych uwag. W związku z powyższym poddał 

pod głosowanie przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej.    

„Za” przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i 

„wstrzymujących się” nie było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad. 3  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski poinformował, iż sprawozdanie 
Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Nakle 
nad Notecią zostało sporządzone i przesłane radnym w wersji elektronicznej. Dodatkowo Burmistrz 
Miasta i Gminy Sławomir Napierała przedłożył informację nt. funkcjonowania punktu szczepień 



mieszczącego się w Nakielskim Ośrodku Kultury. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu.   
 
Radna Katarzyna Borzych-Kubacka – zapytała się czy istnieje możliwość posprzątania terenu przy 
nabrzeżu Noteci. 
 Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta i Gminy Sławomir Napierała, który poinformował, iż jest to teren 
inwestycji, a inwestorem jest Regionalny Zarząd Gospodarki Wodnej w Bydgoszczy. Gmina nie może 
nic zrobić na tym terenie. Dodał, że obecnie trwa spór kompetencyjny pomiędzy inwestorem tj. RZGW 
a wykonawcą robót, który przerwał prace. Nie możemy uczestniczyć w procesie, który nas nie dotyczy. 
Za teren i plac budowy odpowiada inwestor i wykonawca. Burmistrz powiedział, iż wystąpi do RZGW 
aby teren budowy został zabezpieczony. 
 
Radny Szymon Karolczak - poprosił, o wyjaśnienie przetargu z dnia 10 maja pn. „Zintegrowane 
działania partycypacyjne realizowane przy użyciu nowych technologii na rzecz redukcji emisji 
komunikacyjnej w Nakle nad Notecią”. 
Burmistrz Miasta i Gminy Sławomir Napierała, odpowiedział, iż jest to przetarg w ramach 
realizowanego programu Human Smart City. Obecnie trwa sprawdzanie ofert. Konkretne zapisy 
przetargu oraz wymagania szczegółowe są udostępnione na stronie Biuletynu Informacji Publicznej. 
 

Ad. 4 a 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski wprowadził radnych w tematykę Raportu o stanie 
Gminy, poprzez krótką informację wstępną dotyczącą tego opracowania. Poinformował radnych m.in. 
o tym, że ustawa o samorządzie gminnym nakłada na Burmistrza obowiązek opracowania 
i przedstawienia do dnia 31 maja raportu o stanie gminy. Wspomniany raport został radnym przesłany 
oraz omówiony na wszystkich komisjach Rady Miejskiej. Został on również udostępniony mieszkańcom 
poprzez opublikowanie na stronie internetowej gminy oraz  w Biuletynie Informacji Publiczne.  
 
W dalszej części głos zabrał Sekretarz Miasta i Gminy Krzysztof Kopiszka, który zaprezentował krótką 
prezentację nt. Raportu o stanie Gminy za 2020 rok. Następnie poinformował, iż w tegorocznym 
raporcie większa uwaga została skierowana na obszary tematyczne. Oprócz tego zostały zamieszczone 
informacje o komórkach organizacyjnych urzędu oraz informacje o spółkach. Dodał, iż na komisjach był 
drobne uwagi do przedstawionego dokumentu. Zostaną one uwzględnione przy tworzeniu raportu 
w kolejny roku. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski poinformował, iż w sesji bierze udział 21 radnych. 

 

Ad. 4 b 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że kolejnym punktem obrad jest debata nad raportem      
i w związku z tym przygotowany został komunikat, w którym wyjaśniony został sposób zgłaszania się 
mieszkańców do udziału w debacie. Nikt z mieszkańców nie zgłosił się do debaty. W debacie biorą 
udział również radni, w związku z tym Przewodniczący otworzył debatę i zaprosił radnych do dyskusji.   
 
Głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Sławomir Napierała, który zwrócił uwagę, iż miniony rok był 
rokiem pandemii. Był to bardzo trudny rok, jeżeli chodzi o realizację wszystkich zadań związanych 
z działalnością samorządu zarówno w sferze gospodarczej jak i w sferze ogólnego życia społecznego. 
Burmistrz zwrócił uwagę na 3 obszary. Pierwszy z nich dotyczy dochodów i wydatków bieżących. 
Stwierdził, że pandemia spowodowała znaczące ubytki w dochodach bieżących co skutkowało dużym 
reżimem finansowym w wydatkach. Na szczęście udało się wszystko zbilansować i jako samorząd 
poradziliśmy sobie. Ponadto udzielaliśmy pomocy naszym przedsiębiorcom realizując przepisy 
wynikające z ustaw czy rozporządzeń. Następnie Burmistrz Sławomir Napierała poinformował, 
iż drugim obszarem są inwestycje, a większość z nich została zrealizowana. Umowy i programy były 



priorytetem zarówno dla nas jak i Urzędu Marszałkowskiego, Wojewody czy  też Rządu. Dodał, że miały 
one wpływ na sferę gospodarczą, gdyż środki finansowe trafiały do przedsiębiorców. Burmistrz 
poinformował, iż z programów gospodarczych otrzymaliśmy pomoc na realizację naszych zadań 
inwestycyjnych. Otrzymane wsparcie wpłynęło na stabilizację rynku pracy oraz na działalność 
gospodarczą. Natomiast trzeci obszar to zaangażowanie samorządu w walkę z pandemią. Burmistrz 
Sławomir Napierała podkreślił bardzo dobrą współpracę wszystkich służb gminnych z Wojewodą, 
z służbami medycznymi oraz Nakielskim Szpitalem. Dodał, iż bywały różne stanowiska, ale w wyniku 
rozmów udało się dojść do porozumienia. Mogliśmy realizować wytyczne jakie nakładał na nas Premier 
czy Minister Zdrowia. Następnie Burmistrz Sławomir Napierała złożył szczególne podziękowania 
pracownikom służb medycznych z naszej gminy m. in. ratownikom, pielęgniarkom, lekarzom, a także 
pracownikom Referatu Zarządzania Kryzysowego, Strażnikom Miejskim, pracownikom Powiatowej 
Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej, Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, KPWiK, Strażakom 
Ochotniczych Straży Pożarnych oraz wszystkim tym, którzy pomagali naszym mieszkańcom w tym 
trudnym czasie. 
 
Następnie głos zabrał Radny Antoni Żygowski, którego wypowiedź stanowi załącznik  nr 5 do 
niniejszego protokołu.  
Burmistrz Miasta i Gminy Nakło nad Notecią Sławomir Napierała, odniósł się do zadanych przez 
radnego pytań: 

1) Dialog z mieszkańcami jest prowadzony poprzez spotkania tj. zebrania samorządów 
mieszkańców czy zebrania sołeckie. Niestety w zeszłym roku z powodu pandemii od pewnego 
momentu zebrania nie odbywały się. To właśnie podczas tych spotkań rozmawiamy 
z mieszkańcami na temat przyszłości naszej gminy. Ponadto gmina przeprowadziła szereg 
konsultacji, w ramach działań programu Human Smart City, wniosków unijnych czy też 
Funduszy Norweskich. Zaangażowane były osoby z Nakielskiej Rady Seniorów, czy też niektórzy 
radni, m. in. Radna Ewa Haberska, Radna Katarzyna Borzych-Kubacka oraz Radna Jolanta 
Tadych i Radna Monika Młynarczyk. W konsultacjach uczestniczyli także przedsiębiorcy oraz 
stowarzyszenia. Część z nich odbywała się w trybie indywidualnym lub online. 

2) Inwestycje były realizowane rytmicznie. Ewentualne przesunięcia realizacji zadań wynikały 
z sytuacji bieżącej danej firmy, z panujących obostrzeń czy też wytycznych zawartych 
w ustawie „covidowej”. Najwięcej inwestycji zostało zrealizowanych w ramach Regionalnego 
Programu Operacyjnego przy współpracy z Urzędem Marszałkowskim. Wybudowano nowe 
świetlice wiejskie oraz przeprowadzono termomodernizację budynków. Nasz samorząd został 
podany jako wzór współpracy  z PKP-PLK z uwagi na wybudowanie Park and Ride. Ponadto 
Burmistrz dodał, iż od Wojewody otrzymaliśmy środki w wysokości 9,5 mln złotych, które 
zostały przeznaczone na sfinansowanie dwóch inwestycji drogowych tj., ulicy Gepperta i ulicy 
Wzgórze Wodociągowe. Ponadto kolejną inwestycją w przygotowaniu jest Centrum 
Rekreacyjno-Targowe oraz budowa boiska wielofunkcyjnego przy szkole w Występie. 

3) W zakresie gospodarki przestrzennej wykonujemy uchwały Rady Miejskiej. Proces ten 
przebiega w następujący sposób. Uchwalana jest uchwała o przystąpieniu do sporządzenia 
planu, opracowywany jest projekt uchwały w referacie. Następnie przeprowadzane są 
konsultacje społeczne. Proces ten zamykany jest stosową uchwałą o miejscowym planie 
zagospodarowania przestrzennego, która podlega ocenie prawnej Wojewody. Nie nam jest 
oceniać czy ktoś wnosi uwagi do projektu. Po podjęciu już uchwały staje się ona 
obowiązującym aktem prawa. 

4) Pomimo panującej pandemii raport jest dość bogaty i obszerny. Burmistrz podkreślił, iż 
przygotowując dokument skupił się na trzech wspomnianych wcześniej obszarach. Jeżeli 
chodzi o życie społeczne w sołectwach i samorządach, ze względu na panujące w tym czasie 
obostrzenia, odbywało się ono w mniejszym zakresie jak dotychczas. 

 
 
 



Radny Antoni Żygowski ad vocem- dopytał co gminie nie wyszło w realizacji, co Burmistrz uważa za 
największy mankament zeszłego roku. 
Burmistrz Sławomir Napierała odpowiedział, iż nam jako samorządowi oraz wszystkim samorządom 
w skali kraju brakuje instrumentów oraz narzędzi do mocniejszego oddziaływania i pomocy naszym 
mieszkańcom w zakresie ochrony powietrza. Temat ten jest często poruszany na Konwentach 
Burmistrzów czy innych gremiach. Zdaniem Burmistrza brakuje wsparcia dotacyjnego na budynki 
wielolokalowe. Obecne programy wspomagają wymianę źródeł ciepła czy też termomodernizację 
budynków jednorodzinnych. Jest to swego rodzaju porażka, na którą nie mamy wpływu, gdyż 
potrzebne są zmiany legislacyjne. 
 
Wiceprzewodnicząca Monika Młynarczyk  - poinformowała, iż Klub Koalicji Obywatelskiej zapoznał się 
z raportem o stanie gminy za 2020 rok. Uważają, że powstał dokument przejrzysty i atrakcyjny dla 
mieszkańców. Ponadto mieszkańcy są informowani  o działaniach podjętych w gminie za pomocą 
strony internetowej urzędu, mediów społecznościowych czy też gazety. Tematem dominującym 
w raporcie jest koronawirus. Klub docenia ogromny wkład pracy pracowników Zarządzania 
Kryzysowego, Ochotniczej Straży Pożarnej, Straży Miejskiej, KPWiK, MGOPS, którzy poza 
wykonywaniem swoich bieżących obowiązków byli zaangażowani w pomoc w walce z koronawirusem 
oraz pomoc mieszkańcom. Pomimo ciężkiej sytuacji nie zwalniamy z inwestycjami. Wygrywamy 
konkursy i pozyskujemy środki zewnętrze. Wszyscy musieliśmy odnaleźć się w nowej rzeczywistości. 
Po raz pierwszy Rada Miejska obradowała zdalnie, a działalność kulturalna również została 
przeniesiona do sieci. Dzięki osiągnięciom naszych młodych sportowców zostaliśmy zauważeni przez 
Ministerstwo Sportu i otrzymaliśmy dotację na remont stadionu miejskiego. Zdaniem Radnej gmina 
dba o bazę edukacyjną. Na uwagę zasługuje również realizacja programu zadrzewianie gminy. 
Niepokojący natomiast jest fakt, iż bardzo dużo środków należy dokładać do sytemu oświaty. 
Odczuwamy również niższe wpływu z podatku PIT do budżetu. Radna Monika Młynarczyk uważa że 
nasze miasto jest miastem przyjaznym dla rodzin, ale jest miastem drogim. Świadczą o tym ceny 
nieruchomości, działek oraz opłaty stałe. Mieszkańcy borykają się również z barierami 
architektonicznymi. Klub martwi także, że utrzymuje się tendencja spadkowa liczby osób 
zameldowanych na terenie naszej gminy. Radna ma nadzieję, iż polityka mieszkaniowa prowadzona 
przez NADM oraz rozwój strefy ekonomicznej w Paterku wpłyną na zmianę tej sytuacji. 
 
Radny Daniel Kończak – podzielił zdanie Burmistrza, iż raport o stanie gminy jest bogatym, obszernym 
i solidnym opracowaniem. Uważa, że można byłoby umieścić szereg zestawień pokazujących wybrane 
wskaźniki na przestrzeni kilku lat, np. zestawienie pozyskanych środków zewnętrznych ukazało by 
pewien proces rozwoju gminy. Zdaniem Radnego w raporcie można zamieścić porównanie naszej 
gminy z innymi gminami w zakresie realizowanych inwestycji. Brakuje podsumowania raportu oraz 
ewentualnych wniosków. 
 
Radny Jan Światłowski –  przychylił się do głosu przedmówców. Stwierdził, iż raport jest dokumentem 
bardzo dobrze przygotowanym i pełni rolę informacyjną. Radny poprosił, aby raport dotarł do jak 
największej liczby mieszkańców gminy. Oprócz zamieszczenia w BIP, czy też na stronie internetowej 
urzędu zaproponował, aby dokument dostarczyć do bibliotek oraz szkół średnich. Poinformował, że 
Klub Razem dla Nakła będzie głosował za udzieleniem Burmistrzowi wotum zaufania. Uważa, iż 
przedstawione informacje w raporcie są rzetelne i świadczą dobrze o działalności Burmistrza. 
Pogratulował również objęcia stanowiska Przewodniczącego Konwentu Burmistrzów Województwa 
Kujawsko-Pomorskiego. Co również wzmacnia wizerunek naszej gminy. 
Radny zdał pytanie odnośnie przebiegu konsultacji w ramach programu Krajowego Planu Odbudowy 
po covidzie. Czy Konwent Burmistrzów miał wpływ na wydaną opinię. 
Burmistrz Sławomir Napierała odpowiedział. iż  konwent brał udział w konsultacjach związanych 
z zapotrzebowaniem poszczególnych regionów. Poszczególne samorządy składał wnioski, które był 
wpisane w priorytety , a jest ich pięć Krajowego Planu Odbudowy. Wszystkie wnioski zostały scalone 
w jeden dokument i przekazane do Ministerstwa Funduszy. Pandemia spowolniła ten proces. Wiosną 



ponowie wróciliśmy do rozmów. Jako Przewodniczący Konwentu Burmistrzów uczestniczyłem 
w konsultacjach w Ministerstwie. Został przedstawiony inny sposób dystrybucji środków, gdyż 
zgłoszone zapotrzebowanie samorządów znacząco przewyższa środki dostępne w ramach Krajowego 
Planu Odbudowy. Konwent Burmistrzów podzielił zdanie Marszałka Województwa, iż wstępnie 
przyznane środki nie są satysfakcjonujące i będą podlegały negocjacją. Ponadto Burmistrz dodał, iż jako 
jedyna gmina miejsko-wiejska złożyliśmy projekt, który został wpisany do realizacji w założeniach 
programu Krajowego Planu Odbudowy. 
  
Radny Jan Światłowski ad vocem – podziękował za przedstawienie informacji. Stwierdził, iż musimy 
trzymać rękę na plusie, gdyż Unia chce uruchomić na jesień 13 % środków.  Okaże się czy będą to środki 
w formie grantów czy pożyczek. Ponadto Radny nawiązał do wypowiedzi Radnego Antoniego 
Żygowskiego. Stwierdził, że Burmistrz udzielił bardzo szczegółowych wyjaśnień. Wszystkie podjęte 
działania odbywają się zgodnie z przepisami prawa. 
 
Radny Antoni Żygowski – odniósł się do wypowiedzi przedmówcy. Wie, że wszystko jest robione 
zgodnie z przepisami prawa, gdyż jest członkiem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Radny miał na myśli, 
aby nie dopuści do podobnej sytuacji jaka miała miejsce, gdyż działa to na szkodę naszego samorządu. 
 
Radny Sławomir Krainski – stwierdzi że Burmistrz w sposób wyczerpujący przedstawił całą sytuację 
gminy. Co do raportu to nie ma żadnych pytań. Radnego martwi fakt, iż zamiast dyskutować nad 
raportem schodzimy w swoich wypowiedziach na inny tor. Dyskutujemy na temat środków 
przeznaczonych na oświatę oraz środków z funduszu odbudowy. Radny ma nadzieję, że w naszej 
gminie będziemy działać wszyscy razem zgodnie i nie będziemy powielać politycznych zagrywek, które 
mają miejsce.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski podkreślił, iż powinniśmy skupić się nad debatą nad 
raportem a nie wchodzić w kwestie, które są poza nami. 
 

Ad. 4 c 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia 
Burmistrzowi Miasta i Gminy Nakło nad Notecią wotum zaufania. Do przedstawionego projektu 
uchwały nie wniesiono uwag. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących 
się” nie było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
Uchwała została podjęta i zapisana pod nr XXXV/760/2021 i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu.  
 
Po przeprowadzonym głosowaniu Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski złożył gratulacje 
Burmistrzowi. Następnie Burmistrz Sławomir Napiera podziękował w swoim imieniu jak również całego 
zespołu. Dodał, że wszystko co robimy jest naszym wspólnym dziełem. 
 

Ad. 5 a 

Skarbnik Miasta i Gminy Nakło nad Notecią Tomasz Angielczyk przedstawił sprawozdanie z wykonania 
budżetu Gminy Nakło nad Notecią za 2020 rok, które stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 5 b 

Skarbnik Miasta i Gminy Nakło nad Notecią Tomasz Angielczyk przedstawił sprawozdanie finansowe za 

2020 rok, które stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

 



Ad. 5 c 

Skarbnik Miasta i Gminy Nakło nad Notecią Tomasz Angielczyk przedstawił informację o stanie mienia 

komunalnego Gminy Nakło nad Notecią według stanu na dzień 31 grudnia 2020 roku, która stanowi 

załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5 d 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 

wyrażenia opinii o przedłożonym przez Burmistrza  sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Nakło 

nad Notecią za 2020 rok, wraz z informacją o stanie mienia Gminy, która stanowi załącznik nr 11 do 

niniejszego protokołu.  

 

Ad. 5 e 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Ryszard Kubiak przedstawił opinię Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Nakle nad Notecią o wykonaniu budżetu Gminy Nakło nad Notecią za 2020 rok, która 
stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  
 
Ad. 5 f 
Nie było zgłoszeń do dyskusji. 
 
Ad.6 a 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Ryszard Kubiak przedstawił stanowisko Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Nakle nad Notecią w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium dla Burmistrza Miasta i 
Gminy Nakło nad Notecią za 2020 rok, które stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 6 b  
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił uchwałę Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Bydgoszczy w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nakle 
nad Notecią  w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią z wykonania 
budżetu za 2020 rok. Opinia ta stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  
 
Ad. 6 c 
Głos w dyskusji zabrał Radny Jan Światłowski, który poinformował, iż klub Radnych Razem dla Nakło 
działa na rzecz naszej gminy. Nie ma swoich posłów ani senatorów. Fundusze w ramach Krajowego 
Programu Odbudowy będą ogromnym wsparciem dla nas. Niestety wprowadzona przez rząd obniżka 
podatku lub podniesienie kwoty wolnej od podatku ma wpływ na samorządy, których głównym 
źródłem dochodu jest podatek PIT. Ponadto Radny w imieniu Klubu Razem dla Nakła poinformował, że 
klub będzie głosował za udzieleniem absolutorium Burmistrzowi. Pomimo ciężkiego roku, gdzie 
odnotowano spadek dochodów udało się zrealizować przyjęty budżet. 
 
Wiceprzewodnicząca Monika Młynarczyk – stwierdziła, iż rolą radnych jest zwracanie uwagi na 
problemy mieszkańców. Te problemy stają się punktem wyjścia do rozmów z naszymi 
parlamentarzystami tj. Panią Iwoną Kozłowska czy też Panem Łukaszem Schreiberem. Dzięki tej 
współpracy możemy wiele  zdziałać. W przypadku budżetu po zapoznaniu się z opinią Komisji 
Rewizyjnej, opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy oraz tym, że zakładane wskaźniki nie 
są zagrożone w stosunku do tych jakie były zaplanowane Klub Koalicji Obywatelskiej będzie głosował 
za udzieleniem absolutorium Burmistrzowi. 
 
Przewodniczący Klubu Prawa i Sprawiedliwości Sławomir Krainski, poinformował, iż klub radnych po 
rozpatrzeniu opinii Komisji Rewizyjnej, opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy, braku 



uwag wszystkich Komisji Rady Miejskiej, popiera oraz pozytywnie opiniuje sprawozdanie z wykonania 
budżetu. Wobec powyższego klub będzie głosował za udzieleniem absolutorium.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski podsumował wcześniejsze wypowiedzi radnych. 
Stwierdził, że nie powinniśmy odbierać naszych wypowiedzi jako ataków personalnych tylko  jako głos 
w dyskusji, do której każdy ma prawo. Wszyscy razem pracujemy na dobro naszego samorządu.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski poinformował, iż w sesji bierze udział 20 radnych. 

 
Ad. 6 d 
Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego za 2020 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu. Do przedstawionego projektu 
uchwały nie wniesiono uwag. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 20  radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. 
Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
Uchwała została podjęta i zapisana pod nr XXXV/761/2021 i stanowi załącznik nr 16 do niniejszego 
protokołu.  
 
Ad. 6 e 
Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Miasta i Gminy Nakło nad Notecią z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok. Do 
przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. 
Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 
Uchwała została podjęta i zapisana pod nr XXXV/762/2021 i stanowi załącznik nr 18 do niniejszego 
protokołu. 
 
W punkcie tym głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Sławomir Napierała, który podziękował radnym 
za dzisiejsze głosowania. Podkreślił, iż rok 2020 był bardzo trudny. To rok naznaczony pandemią, 
kłopotami związanymi z dochodami bieżącymi czy tez kłopotami związanymi z realizacją ustawowych 
zadań własnych. Słowa podziękowania skierował do Skarbnika, który czuwał nad finansami naszej 
gminy. Podziękował również za opinię wyrażoną przez Komisję Rewizyjną oraz Regionalną Izbę 
Obrachunkową, jako organ oceny zewnętrznej. Burmistrz złoży również podziękowania wszystkim 
pracownikom urzędu, a także swoim zastępcom Panu Krzysztofowi Błońskiemu oraz Panu Piotrowi 
Kalamonowi, a także pracowniom służb medycznych, Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, 
Zarządzania Kryzysowego, Strażnikom Miejskim KPWiK oraz wszystkim innym instytucjom, które niosły 
pomoc mieszkańcom. Szczególne podziękowania skierował do Przewodniczącego Rady Miejskiej Pawła 
Wiśniewskiego, Wiceprzewodniczących Jolanty Tadych i Moniki Młynarczyk oraz pozostałych Radnych 
Rady Miejskiej. Burmistrz podziękował również za udzieloną pomoc Marszałkowi Województwa 
Kujawsko – Pomorskiego  Piotrowi Całbeckiemu oraz Wojewodzie Kujawsko-Pomorskiemu Mikołajowi 
Bogdanowiczowi. Poinformował, iż teraz nastał trudny czas, który spowodowała pandemia, ale dzięki 
wspólnej współpracy możemy wiele razem zdziałać.  
 
W sesji bierze udział 19 radnych. 

 
Ad. 7 a         
Skarbnik Miasta i Gminy Tomasz Angielczyk przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nakło nad Notecią. Do przedstawionego 

projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  



Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXV/763/2021 i stanowi załącznik nr 20 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7 b  

Skarbnik Miasta i Gminy Tomasz Angielczyk przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę w 

sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nakło nad Notecią na rok 2020 wraz z autopoprawką. Do 

przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw” nie było, od głosu „wstrzymała się” 

1 osoba. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXV/764/2021 i stanowi załącznik nr 22 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7 c 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w 

sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Nakło nad Notecią 2020-2030.  

Radny Szymon Karolczak – stwierdził, że dokument jest bardzo dobrze opracowany. Na podstawie 

rzeczywistych danych przedstawia kierunki rozwoju. W sposób rzetelny wykazane są problemy, 

zagrożenia oraz zalety naszej gminy. Radny zwrócił uwagę na rozwój strefy publicznej tj. parków czy 

rekreacyjnych terenów zielonych. Jako Komisja zwróciliśmy uwagę , że planowane inwestycje dotyczą 

miasta tylko miasta Nakła a nie całej gminy. Niniejsza strategia jest instrumentem do planowania dla 

władz gminy oraz dla radnych. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych.  Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXV/765/2021 i stanowi załącznik nr 24 

do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 7 d  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

położonego w rejonie ul. Lema i ul. Baczyńskiego w Nakle nad Notecią. Do przedstawionego projektu 

uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 18 radnych. Jeden głos „przeciw”. Głosów „wstrzymujących się” 

nie było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXV/766/2021 i stanowi załącznik nr 26 

do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 7 e  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w 

sprawie regulaminu cmentarzy komunalnych Gminy Nakło nad Notecią. Do przedstawionego projektu 

uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, tj. jednogłośnie.  Głosów „przeciw” i „wstrzymujących 

się” nie było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXV/767/2021 i stanowi załącznik nr 28 

do niniejszego protokołu.  

 



Ad. 7 f  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w 

sprawie ustalenia opłat za korzystanie z cmentarzy komunalnych w Gminie Nakło nad Notecią.  

Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Monika Młynarczyk, poinformowała, iż po uwagach zgłoszony na 

komisjach, klubach oraz po ponownej analizie prawnej wnioskuje o wprowadzenie poprawki do 

projektu uchwały poprzez wprowadzenie jednego załącznika z ujednoliconymi stawkami opłat dla 

wszystkich sołectw. Przewodniczący poddał pod głosowanie wprowadzenie poprawek do projektu 

uchwały. 

Za” wprowadzenie poprawek  głosowało 18 radnych.  Jeden głos „wstrzymujący się”. Głosów „przeciw”  

nie było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu. 
„Za” podjęciem uchwały wraz z wprowadzonymi poprawkami głosowało 19 radnych, tj. jednogłośnie.  

Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik 

nr 30 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXV/768/2021 i stanowi załącznik nr 31 

do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 7 g 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w 

sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze. Do przedstawionego projektu uchwały 

nie wniesiono uwag. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, tj. jednogłośnie.  Głosów „przeciw” i „wstrzymujących 

się” nie było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXV/769/2021 i stanowi załącznik nr 33 

do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 7 h  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały 

zmieniający uchwałę Nr XXXIV/720/2021 Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią z dnia 29 kwietnia 2021 r. 

w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta i Gminy 

Nakło nad Notecią. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, tj. jednogłośnie.  Głosów „przeciw” i „wstrzymujących 

się” nie było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXV/770/2021 i stanowi załącznik nr 35 

do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 7 i  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w 

sprawie przekazania składników majątkowych w drodze aportu do MDR Nakło nad Notecią Spółka z 

ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Warszawie. Do przedstawionego projektu uchwały 

nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, tj. jednogłośnie.  Głosów „przeciw” i „wstrzymujących 

się” nie było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXV/771/2021 i stanowi załącznik nr 37 

do niniejszego protokołu.  

 



Ad. 7 j 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w 

sprawie nadania nazwy ulicy w Ślesinie. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, tj. jednogłośnie.  Głosów „przeciw” i „wstrzymujących 

się” nie było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXV/772/2021 i stanowi załącznik nr 39 

do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 7 k  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w 

sprawie zaliczenia drogi w Polichnie do kategorii dróg gminnych. Do przedstawionego projektu 

uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, tj. jednogłośnie.  Głosów „przeciw” i „wstrzymujących 

się” nie było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXV/773/2021 i stanowi załącznik nr 41 

do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 7 l  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w 

sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego. Do przedstawionego projektu 

uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, tj. jednogłośnie.  Głosów „przeciw” i „wstrzymujących 

się” nie było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXV/774/2021 i stanowi załącznik nr 43 

do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 7 m  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w 

sprawie zmiany uchwały nr XVIII/311/2016 z dnia 28 stycznia 2016 roku w sprawie ustalenia strefy 

płatnego parkowania na terenie miasta Nakło nad Notecią oraz wysokości opłat za parkowanie 

i sposobu ich pobierania. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 18 radnych.  Jeden głos „wstrzymujący się”. Głosów „przeciw” nie 

było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 44 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXV/775/2021 i stanowi załącznik nr 45 

do niniejszego protokołu.  

  

Ad. 7 n  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w 

sprawie regulaminu korzystania z toalety publicznej usytuowanej w Nakle nad Notecią w Parku 700 – 

lecia. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, tj. jednogłośnie.  Głosów „przeciw” i „wstrzymujących 

się” nie było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXV/776/2021 i stanowi załącznik nr 47 

do niniejszego protokołu.  

 



Ad. 7 o 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy 

najmu w trybie bezprzetargowym. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, tj. jednogłośnie.  Głosów „przeciw” i „wstrzymujących 

się” nie było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 48 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXV/777/2021 i stanowi załącznik nr 49 

do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 7 p  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy 

dzierżawy w trybie bezprzetargowym. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, tj. jednogłośnie.  Głosów „przeciw” i „wstrzymujących 

się” nie było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 50 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXV/778/2021 i stanowi załącznik nr 51 

do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 7 q 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy 

dzierżawy w trybie bezprzetargowym. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, tj. jednogłośnie.  Głosów „przeciw” i „wstrzymujących 

się” nie było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 52 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXV/779/2021 i stanowi załącznik nr 53 

do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 7  r 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy 

dzierżawy w trybie bezprzetargowym. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, tj. jednogłośnie.  Głosów „przeciw” i „wstrzymujących 

się” nie było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 54 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXV/780/2021 i stanowi załącznik nr 55 

do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 7 s 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy 

dzierżawy w trybie bezprzetargowym. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, tj. jednogłośnie.  Głosów „przeciw” i „wstrzymujących 

się” nie było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 56 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXV/781/2021 i stanowi załącznik nr 57 

do niniejszego protokołu.  

 



Ad. 7 t  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy 

dzierżawy w trybie bezprzetargowym. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, tj. jednogłośnie.  Głosów „przeciw” i „wstrzymujących 

się” nie było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 58 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXV/782/2021 i stanowi załącznik nr 59 

do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 7 u 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy 

dzierżawy w trybie bezprzetargowym. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, tj. jednogłośnie.  Głosów „przeciw” i „wstrzymujących 

się” nie było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 60 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXV/783/2021 i stanowi załącznik nr 61 

do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 7 v 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy 

dzierżawy w trybie bezprzetargowym. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, tj. jednogłośnie.  Głosów „przeciw” i „wstrzymujących 

się” nie było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 62 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXV/784/2021 i stanowi załącznik nr 63 

do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 7 w  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy 

dzierżawy w trybie bezprzetargowym. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, tj. jednogłośnie.  Głosów „przeciw” i „wstrzymujących 

się” nie było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 64 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXV/785/2021 i stanowi załącznik nr 65 

do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 7 x  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy 

dzierżawy w trybie bezprzetargowym. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, tj. jednogłośnie.  Głosów „przeciw” i „wstrzymujących 

się” nie było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 66 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXV/786/021 i stanowi załącznik nr 67 

do niniejszego protokołu.  

 



Ad. 8 

Dyrektor Wydziału  Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Anna Nowak na wszystkich 

komisjach przedstawiła  i szczegółowo omówiła informację o podjętych działaniach oraz możliwościach 

ograniczenia niskiej emisji. Do tej informacji nikt z radnych nie miał pytań. Ponadto dopowiedziała kilka 

słów nt. „uchwały antysmogowej”. 

Informacja stanowi załącznik nr 68 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski poinformował, iż w okresie 
międzysesyjnym do Biura Rady nie wpłynęła żadna interpelacja oraz zapytanie.  
 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski omówił sprawy bieżące rady. 

Poinformował, iż w okresie międzysesyjnym radni Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią uczestniczyli 

m.in. w: 

1) uroczystościach Święta Konstytucji 3 Maja  

2) uroczystościach 76 rocznicy. zakończenia II wojny światowej  - wiceprzewodnicząca Jolanta Tadych 

3) odbiór robót wskazanych w protokole z przeglądu gwarancyjnego ul. Nowy Świat i ul. Dolnej 

 
 

Ad. 10 

W tym punkcie nie było zgłoszeń do dyskusji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski  poinformował, iż 27 maja 
przypada Dzień Samorządu Terytorialnego, święto uchwalone przez Sejm RP w 2000 roku. Z tej okazji  
złożył najlepsze życzenia wszystkim, którzy współtworzyli oraz nadal tworzą i pracują na rzecz 
nakielskiego samorządu. Przewodniczący życzył sukcesów zawodowych i osobistych, dużo zdrowia i 
wytrwałości w dalszym działaniu i pracy na rzecz samorządu.   
 

Ad.11 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł 

Wiśniewski o godzinie 14.33 zakończył obrady XXXV Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią.  

 

 

 

 

Protokolant:        Przewodniczący obrad: 

 

        
  Paweł Wiśniewski 

 

Marta Waszkiewicz                                                                   Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią 
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